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Dr. Katona Béla
az Országgyűlés Elnöke
részére Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Vissza kívánja-e állítani a kákicsi vezetékes telefonközpontot? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Dr. Molnár Csaba
a Miniszterelnöki Hivatalt vezetőminiszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr!

Megköszönve a K/10387. számon benyújtott, „ Ön szerint az Ormánságban már a telefonálás
is felesleges luxus?” című kérdésemre adott válaszát, engedje meg, hogy az alábbiakró l
tájékoztassam .

Képviselői fogadóórámon tájékoztattam választóimat Miniszter úrnak az említet t
kérdésemre vonatkozó válaszáról, amelyet a térség lakói teljességgel elfogadhatatlanna k
minősítettek .

Amint az a jelen írásbeli kérdésem mellékletét képez ő levélből is kiderül, Kákics ,
Marócsa és Okorág települések lakói határozottan kérik a kákicsi vezetékes telefonközpon t
működésének visszaállítását .

Kérdezem tehát Miniszter urat :
Vissza kívánja-e állítani a kákicsi vezetékes telefonközpontot a polgárok határozot t
kérését figyelembe véve ?
Meg tudja-e cáfolni a jelen írásbeli kérdésem mellékletét képez ő levélben
megfogalmazott állításokat, melyek szerint Kákics, Marócsa és Okorág lakosa i
számára nem biztosított a XXI. század követelményeinek megfelel ő telefon- és
internetszolgáltatás?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . szeptember 25 .

Kékkői Zoltán
országgyűlési képviselő
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